

NON-DEPARTMENTAL INFORMATION

Seminar - Commonwealth and the Eastern Bloc

Given the current transition in Eastern Europe, the Royal Commonwealth Society is sponsoring a noon-hour seminar on a very timely topic. His Excellency H.D. Dr. Rezso Banyasz, Ambassador for Hungary, will begin the seminar with a short talk on the subject of The Commonwealth and the Eastern Bloc.

Please join us from 12 - 1 p.m. on Wednesday, February 21, in the Conference Centre of the Lester B. Pearson Building. There will be a \$2 admission charge.

Although refreshments cannot be consumed in the Conference Room, you are invited to bring your lunch to the Crush Lobby at 11:30 or remain after the seminar to eat and continue the informal discussion with others in attendance.

RENSEIGNEMENTS DIVERS

Séminaire - Le Commonwealth et le bloc de l'Est

La Société Royale du Commonwealth organise un séminaire à l'heure du déjeuner sur un sujet de l'heure: la situation actuelle de transition en Europe de l'Est. L'Ambassadeur de la Hongrie, son Excellence Rezso Banyasz, ouvrira le séminaire par un court exposé en anglais intitulé "Le Commonwealth et le bloc de l'Est".

Venez vous joindre à nous le mercredi 21 février, de midi à 13 h, au Centre de Conférence de l'édifice Lester B. Pearson. Le coût d'admission sera \$2.

Bien que les rafraîchissements ne soient pas permis dans la salle de conférence, vous êtes tout de même invités à apporter votre lunch dans le foyer du Centre de conférences à 11 h 30 ou à rester après le séminaire pour manger et poursuivre une discussion informelle avec les autres participants.